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§ 109 
Söder Mälarstrand som ett grönare och hälsosammare 

promenadstråk 

Remiss från kommunstyrelsen av motion (2014:11) av Maria Hannäs (V) 
Dnr: 015-613-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2014-09-29. 

Maria Hannäs (V) har i en motion till kommunfullmäktige yrkat på att Söder Mälarstrand ska 

rustas för att åstadkomma ett grönare och hälsosammare promenadstråk. Kaj och 

hamnområdet är i dag till största delen hemvist för större fartyg och skepp och förvaltas ge-

nom Stockholm Hamn.  

 

Idrottsförvaltningen har i dag ingen egen verksamhet inom det aktuella området, men planer 

finns att återskapa den del av fritidsbåthamnen som försvann i samband med utbyggnaden av 

cykelbanan. Det kan mycket väl inrymmas i liggande förslag, som en del av den 

miljödiplomerade fritidsbåtklubben Heleneborgs båtklubb. I motionen framförs också 

möjligheten att i samband med anläggande av promenadstråk komplettera med ett av 

Stockholms så populära utomhusgym. Anläggande av ett promenadstråk och utegym skulle 

med all säkerhet ge ökade förutsättningar för fysisk aktivitet.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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